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Prezvdent Wloclawka

.w nawiqzaniu do odpowiedzi otrzymanej na moj4 interpelacjg z dnia 22.06.2017 rok4

dotycz4cej adaptacji niewykorzystanej czgdci budynku po darvnym Gimnazjum nr 9 we Woclawku

na potrzeby klub6w i stowarzyszeri sportowych podkre6lam, D dotyczyla ona przedstawicieli takich

dyscyplin, jak judo, karate, czy tenis stolowy. uwtu2am, iz najlepszz trenerka judo w Europie wraz

ze swoimi podopiecznymi., z kt6rych jedna jest kilkukrotn4 Mistr4rni4 Europy a takZe karatecy

odnoszqcy spektakulame sukcesy zasluguj4 na miejsce, gdzie w spokoju bgdq mogli doskonalii

swoje umiejgtno 6ci, przyczynai4c sig w przyszlo&;i do promocji wloclawka na arenie

migdzynarodowej . zwracam sig zatem z prosb4 o zorganimwanie spotkania z trenerarni

wymienionych przeze mnie rtyscyplin sportowych w celu zasiggnigcia opinii w sprawie

wykorzystania w/w budynku do cel6w treningowych.
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